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Ord från ordförande 

Hej Sedokan! 
Tack för ännu ett fint år. Vi har åter haft aktiviteter för våra medlemmar så gott som alla årets 
veckor, det är fantastiskt bra jobbat. Vi som har varit på mattan har spänt över många åldrar och 
erfarenheter och bakgrunder, och vi möts i aikidon. Vi är en mötesplats och en plats för utveckling 
och det känns fint att en del av detta. 
Vi har även en del utmaningar framför oss. Antalet tränande är inte så stort och trots att vi som ses 
på mattan trivs bra så når vi inte riktigt ut till fler. Ekonomin är ansträngd på grund av höjda 
kostnader i kombination med ett konstant medlemsantal.  
Antalet aktiva instruktörer har minskat de senaste årenvilket gör att de som håller pass riskerar att 
känna sig lite slitna. Det hade varit fint att bli lite fler, både tränande och instruktörer, under 2025.  

Jag vill hoppas och tro att vi kan lyckas med detta, tillsammans. 
Låt 2025 bli ett år då Sedokan växer och blomstrar! 

Vi ses på mattan ❤  
/Whokko 

https://emojipedia.org/red-heart


Preliminär föredragningslista 

Datum: 2025-03-02 Tid: 10.00  Plats: Dojo 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
5. Fastställande av föredragningslista. 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste  
 verksamhets-/räkenskapsåret. 
7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-/ 
 räkenskapsåret. 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
9. Fastställande av medlems- och terminsavgifter. 
10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande  
 verksamhets-/räkenskapsår. 
11.  Behandling av styrelsens förslag och motioner. 
12. Val av 
 a)  föreningens ordförande för en tid av ett år; 
 b)  val av övriga ledamöter i styrelsen för en tid av ett år; 
 c)  val av revisor för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta; 
 d)  val av en till tre ledamöter till valberedningen för en tid av ett år, om mer än en  
 persons väljs till valberedning ska en av ledamöterna utses till ordförande; samt 
 e)  ombud till möten där föreningen har rätt att vara representerad genom ombud. 
13.  Värdegrund, diskussion och ev revidering 
14. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. Beslut i fråga av större   
 ekonomisk eller annan avgörande betydelse för föreningen eller medlemmarna får  
 inte fattas om den inte varit med i kallelsen till mötet. 

   



Verksamhetsberättelse 2024 

Verksamhetsberättelse 
Föreningens styrelse: 
Det gångna året har styrelsen bestått av följande medlemmar: 
Whokko Schirén, ordförande 
Fredrik Schirén, kassör 
Petrus Ingelsten, ledamot 
Martin Nordgren, ledamot 

Styrelsemöten 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft ett konstituerande möte samt ytterligare sex 
styrelsemöten. 

Instruktörsgrupp 
Instruktörsgruppen har under året bestått av instruerande medlemmar. Instruktörsmöten har 
skett inför resp. terminsstart höst och vår. 

Material och dojo-ansvarig 
Petrus Ingelsten har under året ansvarat för träningslokal och material.  

Revisor 
Revisor för året har varit Sorin Nilsson 

Valberedning 
Valberedningen har under året bestått av Marino Valle. 

Om verksamhetsåret 
Det har varit ett intensivt och inspirerande träningsår och vi har hälsat flera nya medlemmar i 
olika åldrar välkomna till vår klubb. Vi har erbjudit träning för familj, barn, ungdomar och 
vuxna. Verksamhet har bedrivits i dojon på Rådjursvägen och i vår utomhusdojo på 
Hovshaga. Tyvärr så har vår verksamhet i Jät satts på paus från och med hösten, då det 
saknats ledare att hålla dessa pass.  
Vi har även börjat med Öppen matta efter vuxenpasset på torsdagar då det ges möjlighet att 
själva styra innehållet på träningen. Det har varit god uppslutning på våra pass. 

Vi har anordnat två endagars läger med inriktning på vapenträning under ledning av av 
Fredrik och Domas. Dessa har besökts av bland annat Karlshamns Aikidoklubb. 
Happy aikido summer camp genomfördes även i år med vår medverkan i form av Fredrik 
som ledare på lägret. 
Vi har under år deltagit i Växjö kommuns projekt ”Trygg och säker förening” som strävar efter 
att göra föreningar till en säker plats där barn och ungdomar kan träffas och utvecklas. Detta 
har anordnats 4 träffar under året där vi deltagit. Vi har även jobbat med dessa frågor på 
våra styrelsemöten. Glädjande kan vi meddela att vårat arbete som redovisats till kommunen 
är godkänt för detta året. Projektet kommer att fortsätta även under 2025 med ytterligare 4 
träffar. 
Vi har under året lånat ut dojon till Jivers vid ett antal tillfällen. 



Under sommaren hade vi, utöver sedvanlig sommarträning i dojon på tisdagarna,och vapen-
tema i vår utomhusdojo vid flera träningstillfällen. Det gav oss möjlighet att fördjupa oss i 
flera vapentekniker med bokken och jo. 
Vi har haft städdagar där vi gemensamt hjälps åt att göra vår dojo till en trevlig plats att 
komma till och träna. 
Terminsavslutningar med kyu-graderingar har genomförts på våren och hösten. 

Verksamhetsplan för 2024 Utfall

Rekrytera nya medlemmar Vi har stärkt barn- och ungdomssidan!

Delta I Säker & Trygg certifiering Godkända för år 1, ett år kvar. 

Mer klubbfokuserad verksamhet, medlemsvård Vapenläger med Domas och Fredrik

Satsa på att utveckla ungdomsverksamheten, 
genom läger och utbildningar Här nådde vi inte ända fram

Synliggöra klubbens värdegrundsarbete Här nådde vi inte ända fram

Öka intäkterna för klubben Här nådde vi inte ända fram



Ekonomisk berättelse 

2024 har varit ett ekonomiskt svårt år. Vi märker av att det är svårare att rekrytera medlemmar. 
Vi hoppas på ett ekonomiskt starkare 2025. 2026 och 2027 så kommer det ekonomiska stödet 
från kommunen öka, det ser vi fram emot.  

Medlemsavgiften har varit för  2024 200 kronor per person 
Terminsavgifterna har varit för 2024: 
3-6 år:        400 kronor/termin 
7-12 år:      600 kronor/termin 
13-18 år:    700 kronor/termin 
19-65 år:    900 kronor/termin 
66 år+ :      700 kronor/termin 

Om träningsverksamheten 

• Familjeträning 
Familjeträning har pågått i två grupper, en på onsdagar i Jät, och en i Växjö på torsdagar. 
Instruktörer: Andreas Ebbelind (Jät) och Fredrik Schirén (Växjö). Gruppen i Jät avslutades i och med 
vårterminavslutningen. 

• 7 år+  
Vi har haft träning för från åldern 7 år och uppåt. Tisdagar (17.30-18.30) och torsdagar 
(18.30-19.30). Vi har också haft träning för 11-13 år på tisdagar (18.30-19.30). 
Instruktörer har varit Andreas Ebbelind, Malin Svensson, Whokko Schirén, Fredrik Schirén, Petrus 
Ingelsten 

• 13 år+  
Vi har haft träning för åldern 13 år och uppåt. 
På tisdagar (19.30-20.30) och torsdagar 19.30-20.30).  
Instruktörer här har varit varierande, men framförallt Andreas Ebbelind, Whokko Schirén, Fredrik 
Schirén och Petrus Ingelsten.  

• Öppen matta 
Vi har erbjudit “öppen matta” för åldern 13 år och uppåt på torsdagar, något som varit uppskattat 
inslag. Med möjlighet till extra träning, graderingsträning med mera. 



Verksamhetsplan och budget för 2025 

Den avgående styrelsen föreslår att följande verksamhetsplan med tillhörande budget skall vara 
riktlinjen för den fortsatta verksamheten inom Sedokan Aikido.   

• Rekrytera nya medlemmar 
• Mer utåtriktad verksamhet, klubben behöver synas i Växjö med omnejd  
• Mer klubbfokuserd verksamhet, vi behöver mer medlemsvård 
• Satsa på att utveckla ungdomsverksamheten, genom läger och utbildningar, Unga ledare 
• Synliggöra Värdegrundsarbetet 
• Fullfölja certifieringen för Säker & Trygg förening 
• Öka intäkterna för klubben 
• Inga ändringar på medlems- och terminsavgifter föreslås 

Budgeten för 2025: 



Valberedningens förslag till styrelse för 2025 

Ordförande:   Whokko Schirén 
Kassör:     Fredrik Schirén  
Ledamöter:     Martin Nordgren 

   Petrus Ingelsten 

Revisor:          Sorin Nilsson 
Valberedning:  Marino Valle 



Revisionsberättelse 
Till årsmötet i Sedokan Aikido Dojo Växjö 829502-4817  

Rapport om årsredovisningen  

Vi har granskat årsredovisningen för Sedokan Aikido Dojo Växjö   

Styrelsens ansvar för årsredovisningen  
Det är styrelsen som har ansvaret för att upprätta en årsredovisning som ger en rättvisande bild enligt 

årsredovisningslagen och för den interna kontroll som styrelsen bedömer är nödvändig för att upprätta en 

årsredovisning som inte innehåller väsentliga felaktigheter, vare sig de beror på oegentligheter eller på fel.  

Revisorns ansvar  
Vårt ansvar är att uttala oss om årsredovisningen på grundval av vår revision. Vi har utfört revisionen enligt god 

revisionssed i Sverige. Vi har planerat och utfört revisionen för att uppnå rimlig säkerhet att årsredovisningen inte 

innehåller väsentliga felaktigheter.   

En revision innefattar att genom olika åtgärder inhämta revisionsbevis om belopp och annan information i 

årsredovisningen. Revisorn väljer vilka åtgärder som ska utföras, bland annat genom att bedöma riskerna för 

väsentliga felaktigheter i årsredovisningen, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på fel. Vid denna 

riskbedömning beaktar revisorn de delar av den interna kontrollen som är relevanta för hur föreningen upprättar 

årsredovisningen för att ge en rättvisande bild i syfte att utforma granskningsåtgärder som är ändamålsenliga med 

hänsyn till omständigheterna, men inte i syfte att göra ett uttalande om effektiviteten i föreningens interna kontroll. En 

revision innefattar också en utvärdering av ändamålsenligheten i de redovisningsprinciper som har använts och av 

rimligheten i styrelsens uppskattningar i redovisningen, liksom en utvärdering av den övergripande presentationen i 

årsredovisningen.   

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för våra uttalanden.   

Uttalanden  
Enligt vår uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en i alla väsentliga 

avseenden rättvisande bild av föreningens finansiella ställning per den 31 december 2024 och av dess finansiella 

resultat för året enligt årsredovisningslagen. Förvaltningsberättelsen är förenlig med årsredovisningens övriga delar.   

Vi tillstyrker därför att årsmötet fastställer resultat- och balansräkningen.  

Rapport om andra krav enligt lagar och andra författningar samt stadgar  

Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även reviderat styrelsens förvaltning för Sedokan Aikido Dojo för 

räkenskapsåret 2024-01-01 - 2024-12-31.  



Styrelsens ansvar  
Det är styrelsen som har ansvaret för förvaltningen.  

Revisorns ansvar  
Vårt ansvar är att med rimlig säkerhet uttala oss om förvaltningen på grundval av vår revision. Vi har utfört revisionen 

enligt god revisionssed i Sverige.   

Som underlag för vårt uttalande om ansvarsfrihet har vi utöver vår revision av årsredovisningen granskat väsentliga 

beslut, åtgärder och förhållanden i föreningen för att kunna bedöma om någon styrelseledamot har företagit någon 

åtgärd eller gjort sig skyldig till försummelse som kan föranleda ersättningsskyldighet.   

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för vårt uttalande.  

Uttalanden  

Styrelsens ledamöter har enligt vår uppfattning inte handlat i strid med föreningens stadgar.  

Vi tillstyrker   

att föreningens årsmöte beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  

  

 
Växjö 2025-02-05 

  

Sorin Nilsson   



Växjö, 2025-03-02,  

____________________________  ____________________________   
Whokko Schirén, ordförande  Fredrik Schirén, kassör 

____________________________  ____________________________ 

Martin Nordgren, sekreterare  Petrus Ingelsten, ledamot  
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